
MØTEREFERAT

Møtet gjaldt brukerråd

Dato onsdag 02.11.22

Tidsrom kl.18.00-19.00

Sted Møterom 1

Til stede Camilla Stokke (FAU-leder),  Linn Storvik (vara foreldrerepresentant
6.trinn), Lotta Løvenfeldt (elevrepresentant 7.trinn), Fredrik Stubmo
(elevrepresentant 8.trinn), Øyvind Moslet Johansen (elevrepresentant
10.trinn)  og Siv Indseth (rektor).

Forfall

Referent Rektor Siv

Kopi til Jamfør liste og hjemmeside

Saksliste:

10/22: Godkjenning av møteinnkalling og saksliste.

Møteinnkalling og saksliste ble godkjent.

11/22  Konstituering av brukerråd

Camilla blir leder av brukerrådet.

Neste møtetidspunkt: Onsdag 11.01.2023. kl.18.00-kl.19.00.

12/22 Satsingsområde “Læring og mestring i fellesskap; Samarbeidslæring”.

Siv presenterte skolens nye satsingsområde; Læring og mestring i fellesskap

og samarbeidslæring. Presentasjon brukerråd

Vi bruker ansattes planleggingstid til å planlegge og vurdere utprøving i elevgruppene våre.

Så bruker vi strukturene/metodene  også når vi ansatte planlegger og vurderer

samarbeidslæringsøktene med elevene.

Brukerrådets tilbakemelding:

Dette blir spennende og vi ser klart at samarbeidsferdigheter er det behov for i norsk

arbeidsliv/samfunnsliv.

https://docs.google.com/presentation/d/14e82XS8A_iXfAlvwH0_Ci6L3z11HARFMIv9Se9pR2yg/edit#slide=id.g17c99033484_0_284


13/22:  Eventuelt

Vigilo fungerer ikke helt topp. Foresatte fant ikke hvor tidspunktene til utviklingssamtalene

lå. Bedre forklaringer etterspørres.

Infosaker:

Saker fra elevråd:

-Det mangler søppelbøtter ute.

-Elevene på ungdomstrinnet ønsker gjerne å få gå på butikken.

-Elevene ønsker et kortere matfri på til sammen 3 kvarter. Dette fordi de ønsker at skoledagen

skal avsluttes litt tidligere.

-Ønske om tavle ute/i glassgata til ping pong-resultater.

Saker fra FAU:

Ingen saker.

Saker fra skolen:

-Ombygging.

Vi er ikke i havn enda. Det har vært en lang prosess som vi synes vi som skole har stått godt i.

Dører, frosting, luftkvalitet på enkelte rom ikke på plass.

-Kantine på ungdomstrinn.

Vi er veldig fornøyd med å få på plass kantine på ungdomstrinnet med et godt nok tilbud til

lavkostnad. Ulike fag og elevgrupper bidrar sammen med ansatte.

Elever: Veldig bra og var etterlengtet i flere år.

Bankkort fungerer dårlig.

Foreldre: Veldig bra. Etterlengtet.

-Innkjøp av læringsmateriell.

Vi er fortsatt ikke i havn med innkjøp av læremateriell.

Vurdering av lærebøker spesielt på ungdomstrinnet tar tid når gode valg skal taes.

-Nye trivselsregler.

De nye trivselsreglene kombinert med kantinetilbud utgjør en god kombinasjon.

Kommentar: Flere elever ønsker å bruke mobiltelefon.

Siv: Er sikker på at skoletid uten bruk av mobil gør tida både tryggere og triveligere.


